

Moderne und ruhige Stadtwohnungen in Bestlage

Mollardgasse 18, 1060 Wien



PROJEKTDATEN

Wohnnutzfläche:

ca. 2.000 m²

Wohneinheiten

40

Parkplätze

20

Generalunternehmer

SEDLAK

Jahr der Fertigstellung

2010

Käufer

Institutioneller Käufer

PROJEKTSTATUS

Das Projekt wurde von Lead Invest Group geplant und gebaut und an einen institutionellen Investor verkauft.

PROJEKTBESCHREIBUNG

Das Objekt befindet sich im angesehenen sechsten Wiener Gemeindebezirk in urbaner Lage und in unmittelbarer Nähe zum Wiener Naschmarkt und der Einkaufsstraße "Mariahilfer Straße".

Die Lage zeichnet sich außerdem durch sehr gute öffentliche Verkehrs-anbindung mit nahegelegenen U-Bahn und Bus-Stationen aus.



Modern and quiet city flats in a prime location

Mollardgasse 18, 1060 Wien



PROJECT DATA

Living area

approx. 2,000 m²

Residential units

40

Parking spaces

20

General contractor

Sedlak Bau

Year of completion

2010

Buyer

Institutional buyer

PROJECT STATUS

The project was designed and built by Lead Invest Group and sold to an institutional investor.

PROJECT DESCRIPTION

The property is located in the prestigious sixth district of Vienna in an urban location and in the immediate vicinity of Vienna's Naschmarkt and the shopping street "Mariahilfer Straße". The location is also characterised by very good public transport connections with nearby underground and bus stations.

